

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

These Terms and Conditions are related to Samsung Campaign. This Campaign (the "**Campaign**") is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan ("**Samsung**") and designed for its Customers ("**Customer(s)**"), this Campaign is approved from the Ministry of Industry and Trade under the no.(475211-1-2026)

- The Back-to-School Raffle Draw is valid from 31th August 2026 to 28th September 2026 on the Samsung eStore and Enhanced partnership program sites.
- To qualify for entry, customers must place an order with a total value of **300 JOD or more**.
- Orders with a value below 300 JOD are not eligible for the raffle draw.
- A total of **40 (Forty) winners** will be selected during the campaign period.
- On a weekly basis, **10 (Ten) winners** will be selected. Each winner will receive a **HyperMax voucher worth 200 JOD**.
- Eligible customers will be entered automatically into the applicable weekly draw.
- Customers who win in a weekly draw may enter subsequent weekly draws only by placing a new qualifying order of 300 JOD or more during the relevant week.
- Winners will be contacted using the contact details provided in their eStore order.
- The free gift cannot be exchanged by cash or any other item.
- The offer cannot be used in conjunction with any other discount.

هذه الشروط والأحكام ذات صلة بالحملة الترويجية لسامسونج. تم تقديم هذه الحملة الترويجية ("**الحملة**") بواسطة شركة سامسونج إلكترونيات لlevant/الأردن ("**سامسونج**") وتم تصميمه لعملائها ("**العملاء**") وهذه الحملة حاصلة على موافقة وزارة الصناعة و التجارة رقم (475211-1-2026)

- يسري السحب على جوائز العودة إلى المدارس من تاريخ البداية 31 آب 2026 لغاية 28 أيلول 2026 عبر المتجر الإلكتروني وبرامج الشراكة المعززة.
- للتأهل للدخول في السحب، يجب على العميل إتمام طلب عبر المتجر الإلكتروني بقيمة إجمالية **300 دينار أردني أو أكثر**.
- الطلبات التي تقل قيمتها عن 300 دينار أردني غير مؤهلة للدخول في السحب.
- سيتم اختيار **40 (أربعون)** فائزاً إجمالاً خلال فترة الحملة.
- سيتم اختيار **10 (عشرة)** فائزين أسبوعياً، ويحصل كل فائز على قسيمة HyperMax بقيمة **200 دينار أردني**.
- يتم إدخال العملاء المؤهلين تلقائياً في السحب الأسبوعي المعني.
- يحق للعملاء الفائزين في السحب الأسبوعي الدخول في السحوبات الأسبوعية التالية فقط عند إتمام طلب جديد مؤهل بقيمة 300 دينار أردني أو أكثر خلال الأسبوع المعني.
- سيتم التواصل مع الفائزين باستخدام بيانات الاتصال المسجلة في طلب المتجر الإلكتروني.
- لا يمكن استبدال الهدية المجانية بالنقود أو أي هدية أخرى.

- To enter the raffle draw, the order must be successfully delivered and received by the Customer.
- The Customer must claim the prize with a period of seven (7) days from the date of communication by Samsung, failure to respond or claim the prize within this period Customer will lose its eligibility for the prize.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify and/or vary any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.
- Any dispute of whatever nature directly or indirectly related to this Campaign shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts in Amman.

- لا يمكن استخدام أو دمج العرض مع أي خصم آخر.
- للدخول في السحب، يجب ان يتم تسليم الطلب واستلامه بنجاح من قبل العميل.
- يحق للعميل الرابح المطالبة بالجائزة خلال مدة سبعة (7) ايام من تاريخ التواصل معه من قبل شركة سامسونج، وفي حال عدم استجابة العميل أو عدم استلام الجائزة خلال هذه الفترة فإنه يفقد الأهلية للحصول على الجائزة.
- يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة الحملة الترويجية.
- أي نزاع من أي نوع كان ، بشكل مباشر أو غير مباشر ، يتعلق بالحملة الترويجية يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.